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                                                     PROTOKÓŁ Nr  VI / 2007 
 
                                                z posiedzenia Sesji Rady Gminy  
                                                Grodziczno w dniu 20 czerwca 2007 r. 
 
 
Sesja Rady Gminy w Grodzicznie odbyła się w dniu 20 czerwca 2007 roku na duŜej sali  
narad Urzędu Gminy. Rozpoczęła się o godz. 10.00, a zakończyła o godz. 14.30. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1, 2, 3, 4 i 5 do protokołu. 
 
 
Porządek obrad sesji jest następujący: 
 1.  Otwarcie VI Sesji  Rady  Gminy.  
 2.  Stwierdzenie quorum. 
 3.  Wybór sekretarza obrad. 
 4.  Przyjęcie  porządku  obrad.  
 5   Przyjęcie protokołu z V Sesji  Rady  Gminy. 
 6. Wręczenie nagród dla uczniów wyróŜniających się w nauce i olimpijczyków  
     z terenu gminy Grodziczno. 
 7. Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 8. Interpelacje i zapytania oraz wolne wnioski. 
 9.  Zmiany w budŜecie gminy na rok 2007. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie 
     wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach budŜetu gminy.  
11.Podjęcie uchwały w sprawie porozumienia międzygminnego z gminą Lubawa w sprawie 
     zasilenia w wodę części wsi Mortęgi z wodociągu publicznego gminy Grodziczno. 
12. Podjecie uchwały w sprawie dokonania zmian w Statucie Publicznego Zakładu Opieki 
      Zdrowotnej w Grodzicznie.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie nieruchomości gruntowych. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu mieszkalnego znajdującego w budynku  
      mieszkalnym na działce oznaczonej nr 137 o pow. 0,2200-ha połoŜonej w obrębie  
      Boleszyn zapisanej w księdze wieczystej KW nr 27887 własność Gmina Grodziczno. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciąŜania nieruchomości 

gruntowych oraz ich wydzierŜawiania lub najmu na okres dłuŜszy niŜ 3 lata. 
16. Powołanie zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu Okręgowego w 

Elblągu i Sądu Rejonowego w Nowym Mieście Lubawskim na kadencje 2008 -2011. 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  oraz wolne wnioski. 
18. Zakończenie obrad. 

 

  
Ad. 1.  
 

VI Sesję  Rady Gminy w Grodzicznie otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Irena 
Gorczyńska. 
Przywitała obecnych na sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 2.  
 
Pani Przewodnicząca stwierdziła, Ŝe na dzisiejszej sesji Rady Gminy na 15 Radnych jest 
obecnych 14 Radnych, co upowaŜnia do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Ad.3. 
 
Sekretarzem dzisiejszych obrad zgodnie z ustaleniami  I Sesji Rady Gminy została Pani 
Klejna Ewa 
 
Ad.4.  
 
Pani Przewodnicząca zaproponowała zniesienie z porządku obrad  punktu 15 dotyczącego 
podjęcia uchwały w sprawie  zasad nabywania, zbywania i obciąŜania nieruchomości 
gruntowych oraz ich wydzierŜawiania lub najmu na okres dłuŜszy niŜ trzy lata. Propozycja 
zniesienia z porządku obrad niniejszej uchwały spowodowana jest brakiem wcześniejszego 
zapoznania Radnych z  projektem tej uchwały.  
Pani Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do przedstawionej propozycji.  Radni nie wnieśli 
uwag. JeŜeli nie ma uwag proszę o przegłosowanie.  
Na obecnych 14 Radnych za przyjęciem porządku obrad po zmianach głosowało 14 ,, za,, 0 
przeciw,  
0 wstrzymujących się. 
 
Ad.5. 
 
Zgodnie z ustaleniami I Sesji Rady Gminy, protokół z V Sesji Rady Gminy został przyjęty 
jednogłośnie / 14 ,, za ,, / w głosowaniu jawnym bez odczytywania. 
 
Ad.6. 
 
W punkcie szóstym porządku obrad zostały wręczone nagrody dla uczniów wyróŜniających 
się w nauce i olimpijczyków z terenu gminy Grodziczno. Nagrody i wyróŜnienia  zostały 
wręczone przez Panią Przewodniczącą Rady Gminy Irenę Gorczyńską i Pana Koniczka 
Kazimierza Wójta Gminy Grodziczno. W uroczystości wręczenia wyróŜnień  i nagród udział 
brali rodzice uczniów i Dyrektorzy poszczególnych szkół z terenu gminy Grodziczno.  
 
WyróŜnieni uczniowie 
 
I. Szkoła Podstawowa w Boleszynie. 
    1. Mateusz Czapliński 
    2. Izabela Kitłowska 
    3. Paulina Szpakowska 
 
II. Szkoła Podstawowa w Grodzicznie. 
    1. Paulina Oelberg 
    2. Paulina Świniarska 
    3. Martyna Wielgoszyńska 
 
 
III. Szkoła  
Podstawowa w Montowie. 
    1. Tomasz Krezymon. 
    2. Karol Trzaskalski 
 
IV. Szkoła Podstawowa w Mrocznie. 
     1. Przemysław Daraszewski 
     2. Dominik Wardowski 
     3. Magdalena Wiechowska 
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V.  Szkoła Podstawowa w Zajączkowie 
      1. Dawid Cyrankowski 
      2. Anna KJirszkiewicz 
 
 
VI. Szkoła Podstawowa w Zwiniarzu. 
      1. Szymon Sieracki 
      2. Agata Wiecierzycka 
 
 
 
VII Gminne Gimnazjum Nr 1 w Mrocznie. 
      1. Krystian Bendyk 
      2. Dawid Paturalski 
      3. Rafał Michalski 
    
 
VIII  Gminne Gimnazjum Nr 2 w Grodzicznie 
       1. Milena Trzaskalska 
       2. Karolina Pałkowska 
       3. Robert Nadolski 
    
 

Następnie Pani  Przewodnicząca Rady Gminy Irena Gorczyńska  poinformowała, Ŝe zgodnie 
z obietnicą  wyborczą  Obwodu Nr 2 Nowe Grodziczno wyróŜnienia następujących uczniów:  
1. Wojtczak Paweł uczeń Szkoły Podstawowej w Grodzicznie. 
2. Paulina Świniarska  uczennica Szkoły Podstawowej w Grodzicznie. 
3. Bartosz Klinicki   uczeń Gminnego Gimnazjum  Nr 2 w Grodzicznie 
 
Podkreśliła, Ŝe Radni gminy Grodziczno  nie szczędzą swoich diet na cele społeczne. Często 
uszczuplają swoje diety przekazując na organizacje społeczne jak równieŜ na oświatę. Za to 
chciałam serdecznie Radnym podziękować. 
 
Ad. 7. 
Sprawozdanie z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym przedstawił Pan Wójt Kazimierz 
Konicz. Sprawozdanie i zarządzenie Wójta w okresie międzysesyjnym stanowią załącznik Nr 
6 do protokołu. 
 
Ad. 8. 
Interpelacje i zapytania oraz wolne wnioski. 
 
Radny Jaroszewski  poprosił: 
- o opróŜnienie koszy na śmieci w których znajduje się  plastik i szkło, 
- o załatanie dziur na drodze wojewódzkiej / zakręt Kuligi /, 
- o włączenie świateł ulicznych. 
 
 
Radny Więckiewicz Mirosław zgłosił następujące sprawy, które powinny być jak 
najszybciej załatwione: 
-  wykoszenie trawy w której znajdują się śmieci  / butelki, papiery / - ośrodek wczasowy 
w Ostaszewie, 
- remont pomostu, 
- usunięcie zjeŜdŜalni, która grozi niebezpieczeństwem, 
- zabezpieczenie miejsca na parking, 
- konserwacja huśtawek  i karuzeli, 
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- włączenie świateł ulicznych. 
 
 
- zamontowanie lustra we wsi Śwniarc / skrzyŜowanie /, oraz we wsi Zwniarz  przy Panu  
   Karczewskim. 
 
 
Pani Radna Pokojska stwierdziła, ze naleŜy jak najszybciej podjąć działania w kwestii 
opróŜnienia śmieci zalegających w koszach na terenie gminy. Dodała, Ŝe nasze 
społeczeństwo ma Ŝal do nas, Ŝe zostały wyłączone światła uliczne pomimo. Ŝe są Ŝarówki 
energooszczędne. 
 
 
Radny Kaczorowski  poinformował, Ŝe na naszym terenie gminy wystąpiła susza, która 
spowodowała w duŜym stopniu straty płodów rolnych. W tej kwestii naleŜy podjąć 
działania.  
 
 
Pani radna Świetlik stwierdziła, Ŝe Rada Gminy na dzisiejszym posiedzeniu powinna podjąć 
działania w tej kwestii.   
 
 
Pan radny Leszek Sargalski - woj. Warmińsko Mazurskie. 
Stwierdził, Ŝe jest to pierwszy Urząd Gminy, który podjął działania w kwestii suszy.  
Problem ten zgłosiłem do Wojewódzkiej Komisji Rolnictwa, która zajmie się tą kwestią. 
Rada Gminy w Grodzicznie powinna wystąpić w tej sprawie do Wojewody Warmińsko - 
Mazurskiego, który powoła Komisję w celu oszacowania zakresu i wysokości powstałych 
szkód w uprawach rolnych. NaleŜy współdziałać w tym temacie  wspólnie z powiatem, 
podejmując  uchwałę. NaleŜy równieŜ wytypować 6 osób do rozmów z Wojewodą w tym 
temacie. 
 
Pan radny Więckiewicz stwierdził, Ŝe są sygnały od rolników, Ŝe stopień zniszczeń upraw na 
terenie gminy wynosi na dzień dzisiejszy 35%  do 70 %.  Tereny gminy powinny być objęte  
klęską suszy. NaleŜałoby udzielić niezbędnej pomocy dla poszczególnych rolników 
dotkniętych klęską. 
 
 
Pan radny Lech Czajkowski  - powiat Nowe Misto Lubawskie. 
Poprosił o przesłanie do Rady Powiatu listu intencyjnego dotyczącego dotknięcie klęską 
suszy terenu gminy Grodziczno. Rada Powiatu podejmie uchwałę w tej kwestii i prześle 
Wojewodzie Warmińsko - Mazurskiemu.  
 
 
Pan Gruziński ODR przedstawił Zarządzenie Ministra Rolnictwa  dotyczące uznania terenów 
klęską suszy. 
 
Radni Rady Gminy Grodziczno ustalili, Ŝe zostanie sporządzone w dniu dzisiejszym pismo 
dotyczące klęski suszy na terenie gminy Grodziczno, które zostanie przesłane do Wojewody 
Warmińsko Mazurskiego, Rady Powiatu, Warmińsko Mazurskiego  Ośrodeka Doradztwa 
Rolniczego, Warmińsko Mazurskiej  Izby Rolniczej.  
 
 
Radny Pan Grondzewski  poprosił Pana Wójta o  sprowadzenie kruszarki kamienia do 
Mroczna, celem skruszenia kamieni, które znajdują się na placu SKR 
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Pan Grubaski Marian - przedstawiciel Izby Rolniczej zgłosił problem nie naprawionej 
drogi po wodociągach w Mroczenku. Dodał, Ŝe wykonawca  wodociągu prowadził rury 
bez zgody rolników - wchodząc na grunt prywatny. 
 
Pani Sołtys  wsi Montowo - poinformowała, Ŝe w ORISTO  jest klub sportowy dla 
młodzieŜy od 10 do 15 lat. Jest prośba, aby zgłaszać do tego klubu młodzieŜ szkolną. 
Następnie zgłosiła problem lisów, które nagminnie odwiedzają nasze zagrody. 
 
 
Pan radny Aranowski  stwierdził, Ŝe naleŜy wystąpić do organizatorów rajdu 
samochodowego o rekompensatę za zniszczone częściowo drogi  we wsi Lorki. 
 
Pani Sołtys wsi  Rynek prosi : 
- o wyznaczenie miejsca na parking, 
- o naprawę drogi w kierunku  miejscowości wsi Kiełpiny. 
 
 
Pani Sołtys wsi Ostaszewo prosi: 
- o zamontowanie lampy ulicznej nad jeziorem w Ostaszewie. 
 
 
Ad. 9. 
Projekt uchwały dotyczący zmian w budŜecie gminy na rok 2007 przedstawiła Pani 
Przewodnicząca Irena Gorczyńska. Zapytała, czy są uwagi do projektu uchwały?. 
 
 
Pan radny Grondzewski Alojzy stwierdził, Ŝe jest za mały przepływ informacji. Rada Gminy 
nie jest na bieŜąco informowana  przez Urząd Gminy /np. o remontach dróg na terenie gminy/ 
Urząd Gminy powinien więcej  przekazywać informacji  Radnym na posiedzeniach Komisji, i 
sesji Rady Gminy.  
 
Pani Irena Gorczyńska Przewodnicząca Rady Gminy zapytała, czy są  jeszcze uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały. Radni nie wnieśli uwag. JeŜeli nie ma proszę o 
przegłosowanie.  
 
Głosowało 14 Radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało w głosowaniu  jawnym : 14 ,,za,, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się. 
 
Rada Gminy podjęła uchwałę. 
Radni podjęłi: 
 
                                             
 
                                         U c h w a ł ę Nr VI /62 /07 
 
w  sprawie :  zmiany w budŜecie gminy na rok 2007 
 
 
Uchwała stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
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Ad. 10. 
 
Projekt uchwały dotyczący zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie 
wydatków nie znajdujących  pokrycia w planowanych dochodach budŜetu gminy 
przedstawiła Pani Irena Gorczyńska Przewodnicząca Rady Gminy. Zapytała, czy są uwagi do 
przedstawionego projektu uchwały?. Radni nie wnieśli uwag.  JeŜeli nie ma uwag proszę o 
przegłosowanie. 
 
 
Glosowało 14 Radnych. 
Za przyjęciem uchwały w głosowaniu w głosowaniu jawnym : 14 ,, za,,  0 przeciw, 0 
wstrzymujących się. 
 
 
Rada Gminy podjęła uchwałę. 
Radni podjęli: 
 
                                      
                                           U c h w a ł ę Nr VI / 63 / 07  
 
w sprawie: zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie wydatków nie 
znajdujących pokrycia w planowanych dochodach budŜetu gminy. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad. 11. 
 
Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z gminą Lubawa w 
sprawie zasilenia w wodę części wsi Mortęgi z wodociągu publicznego gminy Grodziczno. 
Zapytała., czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?. Radni nie wniesili uwag. 
JeŜeli nie ma uwag proszę o przegłosowanie. 
 
Głosowało 13 Radnych.- Pan Radny Grondzewski był nieobecny na sali. 
Za przyjęciem uchwały w głosowaniu jawnym głosowało: 13,, za,, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się 
 
Rada Gminy podjęła uchwałę. 
Radni podjęli: 
 
                                                
 
                                                   U c h w a ł ę Nr VI / 64 / 07 
 
w sprawie: zawarcia porozumienia międzygminnego z gminą Lubawa w sprawie zasilenia w 
wodę części wsi Mortęgi z wodociągu publicznego gmina Grodziczno. 
 
Uchwała stanowi załącznik Nr  9 do protokołu. 
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Ad. 12.  
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Grodzicznie przedstawiła  Przewodnicząca RG Pani Irena Gorczyńska. 
Zapytała, czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 
 
 
Radny Pan Mirosław Więckiewicz zapytał, czy zmiana w statucie wiąŜe się z likwidacją 
poradni okulistycznej. 
 
Pani Szymańska Barbara - księgowa PZOZ poinformowała, Ŝe w PZOZ nigdy nie było 
poradni okulistycznej. Lekarz okulista przyjmuje i będzie przyjmował  pacjentów na tych 
samych warunkach jak dotychczas tzn. ma oddzielny kontrakt z NFZ. Zapis w Statucie musiał 
być usunięty z uwagi na zalecenia pokontrolne. 
 
Pani Przewodnicząca zapytała, czy Radni mają jeszcze uwagi do projektu uchwały?. 
JeŜeli nie ma uwag, proszę o przegłosowanie. 
 
Głosowało 14 Radnych 
Za przyjęciem uchwały w głosowaniu jawnym głosowało: 13 ,, za,, 0 przeciw, 2 
wstrzymujących się od głosu. 
 
Rada Gminy podjęła uchwałę. 
Radni podjęli: 
 
 
                                               U c h w a ł ę  Nr VI / 65 / 07 
 
w sprawie: dokonania zmian w  Statucie   Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Grodzicznie. 
 
Uchwala stanowi załącznik  Nr 10 do protokołu. 
 
 
 
Ad. 13.  
 
Projekt uchwały w sprawie zmiany nieruchomości gruntowych przedstawiła Pani 
Przewodnicząca Irena Gorczyńska. Zapytała, czy są uwagi do przedstawionego projektu 
uchwały?. JeŜeli nie ma uwag, proszę o przegłosowanie. 
  
Głosowało 14 Radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało w głosowaniu jawnym: 14 ,, za,,  0 przeciw, 0 
wstrzymujących się. 
 
Rada Gminy podjęła uchwałę. 
Radni podjęli: 
 
                                                
                                                    U c h w a ł ę  Nr VI / 66 / 07 
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w sprawie:  zmiany nieruchomości gruntowych. 
 
 
 
Uchwała stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
 
Ad. 14. 
 
Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy lokalu mieszkaniowego znajdującego się w budynku 
mieszkalnym  na działce oznaczonej nr 137 o pow. 0,2200-ha połoŜonej w obrębie Boleszyn 
zapisanej w księdze wieczystej KW nr 27887 własność gmina Grodziczno .Zapytała, czy są 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały?. JeŜeli nie ma uwag proszę o przegłosowanie.  
 
Głosowało 14 Radnych  
 
Za przyjęciem uchwały głosowało w głosowaniu jawnym: 14 ,,za,, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się. 
 
Rada Gminy podjęła uchwałę. 
Radni podjęli:  
 
                                        
                                            U c h w a ł ę Nr  VI  / 67 / 07 
 
 
w sprawie: sprzedaŜy lokalu mieszkalnego znajdującego się w budynku mieszkalnym na 
działce oznaczonej nr 137 o pow. 0,2200-ha połoŜonej w obrębie Boleszyn zapisanej w 
księdze wieczystej KW nr 27887 własność gmina Grodziczno. 
 
Uchwała stanowi załącznik Nr 12  do protokołu.  
 
 
Ad.15. 
 
Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników 
przedstawiła Pani Przewodnicząca Irena Gorczyńska. Zwróciła się z prośbą do Radnych o 
zgłoszenie kandydatów. 
 
Radni zgłosili następujących kandydatów: 
1. Irenę Gorczyńską 
2. Mirosława Więckiewicza. 
3. Waldemara Szpakowskiego. 
Zapytała, czy są uwagi do zgłoszonych kandydatów?.  JeŜeli nie ma uwag proszę o 
przegłosowanie. 
 
Głosowało 14 Radnych. 
Za przyjęciem uchwały głosowało w głosowaniu jawnym 14,,za,, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się.  
 
 
 
 
Rada Gminy podjęła uchwałę. 
Radni podjęli: 
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                                            U c h w a ł ę Nr  VI / 68 / 07 
 
w sprawie: powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. 
 
 
Uchwała stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad. 16. 
Odpowiedzi na interpelacje oraz wolne wnioski. 
 
Pan Wójt Kazimierz Konicz poinformował, Ŝe problem opróŜniania koszy / plastik, szkło / 
jest  spowodowany z uwagi na duŜą ilość towaru wtórnego. Osoba, która odbiera plastik i 
szkło nie ma takiej mocy przerobowej. Problem ten powinien być rozwiązany od 1 lipca 2007 
roku poniewaŜ gmina Grodziczno będzie objęta w całości segregacją śmieci przez 
Ekologiczny Związek Gmin ,, Działdowszczyzna,,. PlaŜa w ośrodku wczasowym Ostaszewo 
jest wykoszona, pomost w trakcie remontu, a zjeŜdŜalnia będzie zabrana do remontu. Boisko 
w ośrodku wczasowym zostało wykupione, zamierzamy jako UG  podpisać z Panem 
Prokopem dzierŜawę. W zamian za dzierŜawę Pan Prokop  zobowiązał się utrzymać porządek 
na naszym terenie. Droga po wodociągach w Mroczenku jest systematycznie naprawiana. 
Potrzeba duŜo czasu, aby ją utwardzić. UwaŜam, Ŝe wykonawca wodociągu we wsi 
Mroczenko dobrowolnie nie wszedł na teren rolnika bez jego zgody. Wystąpiliśmy z pismem 
do Zarządu Dróg Wojewódzkich  o zamontowanie lustra na skrzyŜowaniu w Zwiniarzu i 
Świniarcu. Poczynimy starania, aby droga w kierunku Kiełpin została naprawiona. 
Zamierzamy zamontować trzy lampy w miejscowości Ostaszewo. Czas zapalania i 
wyłączania oświetlenia ulicznego naleŜy przedyskutować.  
 
 
Pan sołtys wsi Nowe Grodziczno - Chodak Wojciech  zapytał, czy budynek Posterunku 
Policji  został przejęty przez Urząd Gminy. 
 
Odpowiadając na pytanie Pana Chodaka Pan Wójt Gminy poinformował, Ŝe budynek nie 
został przejęty na własność Urzędu Gminy. Na dzień dzisiejszy poczyniliśmy starania w 
kwestii przejęcia tego budynku. Wystąpiliśmy z pismem do Komendy Wojewódzkiej zgodnie 
z wcześniejszymi uzgodnieniami  z KW i czekamy na odpowiedź. Uzgodnienia dotyczyły 
przekazania budynku  Gminie po byłym Komisariacie Policji w zamian za zapewnienie 
jednego pomieszczenia w Urzędzie Gminy pracującym funkcjonariuszom/ pracownikom 
Powiatowej Komendy /  na terenie gminy Grodziczno.  
 
 
Pani Przewodnicząca Irena Gorczyńska  poinformowała, Ŝe z uwagi na krąŜące plotki na 
terenie gminy Grodziczno dotyczące likwidacji  przez Pana Wójta Posterunku Policji  w  
Grodzicznie informuje, Ŝe Posterunek w Grodzicznie jest dawno zlikwidowany przez 
Komendę Wojewódzką. Posterunkowi, którzy pracują na terenie gminy są pracownikami 
Powiatowej Komendy w Nowym Mieście Lubawskim. Rozpoczynają swoją pracę 
/przyjmując słuŜbę/ w Nowym Mieście - Lub. , a następnie wyjeŜdŜają na teren gminy 
Grodziczno i kończą pracę / zdając słuŜbę / równieŜ w Nowym Mieście - Lub. Chcę równieŜ 
poinformować, Ŝe zachowanie policjantów, którzy byli obecni na posiedzeniu Komisji 
Ochrony Środowiska, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony PrzeciwpoŜarowej budzi wiele 
zastrzeŜeń. Pytania jak równieŜ odpowiedzi Panów Policjantów były nie na miejscu. 
Posądzanie ,, o głoszenie demagogii,, było stwierdzeniem niewłaściwym i obraźliwym w 
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stosunku do mojej osoby. UŜywając  takiego określenia wskazane byłoby, aby Panowie 
Policjanci  wcześniej  zapoznali się  ze znaczeniem tego słowa.  
 
 
Pan radny Aranowski stwierdził, Ŝe przebieg wodociągu we wsi Mroczenko nie przebiega 
zgodnie z planem. Ponadto nie jest wiadomo gdzie znajdują się zasuwy. 
 
 
 
Pan Jan Bartnicki - Inspektor ds. budownictwa poinformował, Ŝe przebieg trasy 
wodociągowej we wsi Mroczenko był wykonany zgodnie z dokumentacją. Dokumentacja jest 
do wglądu. Przed rozpoczęciem wodociągowania wsi Mroczenko  rolnicy wyrazili zgodę, aby 
wodociąg przebiegał przez ich grunty. Zamocowane tabliczki na płotach posesji wskazują, Ŝe 
znajduje się zasuwa w danym miejscu. 
 
Pan radny Aranowski stwierdził, Ŝe taka tabliczka moŜe zginąć, poniewaŜ kaŜdy moŜe ją 
zabrać. 
 
Pan radny Grondzewski stwierdził, Ŝe Pan radny Aranowski i pozostałe osoby, które 
wypowiadają się na ten temat robią problem, którego  nie ma. PoniewaŜ społeczeństwo 
Mroczenka ma doprowadzoną wodę z której moŜe korzystać.  
 
 
Ad. 18. 
Zakończenie posiedzenia. 
W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów  VI sesje Rady Gminy Grodziczno uwaŜam 
za zakończoną.. 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała                       Sekretarz Obrad                               Przewodnicząca Rady Gminy 
 
M. Kamieńska                       / Klejna Ewa /                                       /  Irena Gorczyńsaka / 


